
На шляху прийняття рішень

Під час відвідання Чорнобильської АЕС Прези 
дентом України.

У ВІДПОВІДЬ на реалізацію комплексу завдань, по
ставлених Президентом України Леонідом Кучмою під час 
приїзду до нашого міста, відбулася нарада при прем'єр- 
міністрі В. Пустовойтенко по підготовці розгляду питань 
ЧАЕС, соціального захисту колективу та жителів Славути
ча. На засіданні Кабінету Міністрів розглядалося два проек
ти з представленими розрахунками по фінансових 
затратах.

З доповідями “Про продовження експлуатації ЧАЕС 
до проектного строку” , “Реконструкція та продовження ро
боти 1 -го енергоблока ЧАЕС” виступили президент НАЕК 
“Енергоатом” Нур Нігматулін та радник прем'єр-міністра 
Михайло Уманець.

Якщо на ремонт 1-го блока, який вже має паливо, 
необхідно 140 млн. грн., то на блоки Хмельницької і 
Рівненської АЕС" - 400-500 млн. грн. Для пуску 2-го енер
гоблока необхідно 110 млн. грн., а за рік його роботи 
виробляється електроенергії на 200 млн. грн.

При обговоренні питань виступили: міністр екобез- 
пеки України Юрій Костенко, віце-президент НАН Украї
ни Валерій Кухар. Міський голова Володимир Удовичен
ко представив на розгляд блок соціальних питань, а також 
основні напрями програми соціального захисту славут- 
чан. Готується постанова Кабінету Міністрів України з цих 
питань, у підготовці якої беруть участь представники ЧАЕС 
та міста.

Ясно одне, чим довше буде працювати атомна станція, 
тим більше часу буде на безхворобливу перебудову жит
тєдіяльності Славутича та його мешканців.

Фото Костянтина ДІОРДІЄВА.


